
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 22/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 794/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκφραση γνώμης του Δ.Σ. υπέρ της διερεύνησης 
προκαταρκτικής μελέτης-προσέγγισης για την 
οργάνωση και διαχείριση μικτών αστικών 
αποβλήτων και εξουσιοδότηση του Δημάρχου. 

 
Σήμερα 29 Νοεμβρίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 24-11-2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) 
Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 19) Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 20)Α.Σιακαβάρας, 21)Θ.Τέτος, 
22)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 23)Ι.Κυρατλίδης, 24) Μ. Σουμελίδης, 
25) Ν. Τσιαμήτρος, 26) Α. Καγκελίδης, 27)Γ.Γουλτίδης, 
28)Η.Τσιφλίδης, 29)Σ.Ελευθεριάδου, 30)Ν.Μπέκης, 
31)Α.Αποστολόπουλος, 32)Α.Μαρκούλης, 33)Σ.Στουγιάννος, 
34)Γ.Μελιόπουλος. 

Δ.Τραπεζανλής, Γ. Κάκαρης, 
Ε.Ιακωβίδου, Χ. Γαϊτάνου, 
Ζ.Πατσίκας, Ι.Παπαγιάννης, 
Π.Παπαδίνα 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                        
Ι.Καραγιάννης, Ι.Σιδηρόπουλος, Σ.Κωτσιαντής, Ε. Εμμανουηλίδης, Α. Βοργιαζίδου, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, 
Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης, Α.Καγκελίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 790/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 793/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Η.Τσιφλίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Α.Μαρκούλης, 
Γ.Γουλτίδης, Σ.Στουγιάννος. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 794/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Κορωνάς, Ι.Χειμώνας, Γ.Ορφανίδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 795/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Αγγελίνας και προσήλθε ο κ. Θ.Κορωνάς 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 796/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης, Λ.Ακριβόπουλος και προσήλθε ο 
κ. Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 797/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 799/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Ασλάνογλου 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 800/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Κυρατλίδης και προσήλθε ο κ.Σ.Ασλάνογλου 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 803/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Κυρατλίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 804/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έδωσε τον 
λόγο στον Δήμαρχο Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη, ο οποίος ανέφερε στο σώμα τα εξής: 

Θα ήθελα να σας πω δυο τρία πράγματα για να βοηθήσω. Έγινε πριν από 1,5 μήνα μια 
ενημέρωση της εταιρείας αυτής προς τους τρεις δημάρχους της Ημαθίας με την οποία ενημέρωση 
η εταιρεία μας ζήτησε να της δώσουμε στοιχεία για την ποσότητα απορριμμάτων που έχουμε, 
προκειμένου να δουν αν μπορούν να μας κάνουν μια πρόταση για τη διαχείριση των 
απορριμμάτων.  

Αυτό είναι το ζητούμενο και τίποτε άλλο, καμία σύμβαση, κανένα κόστος τίποτε 
απολύτως και καμία υποχρέωση. Είναι κάτι που θα μπορούσε να μην περάσει καν από το Δ.Σ., 
αλλά θεώρησα ότι πρέπει να περάσει. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μελιόπουλος: Οι ερωτήσεις δεν αφορούν το πολιτικό κομμάτι, αφορούν την εντολή 

διερεύνησης. Εξηγήστε γιατί δεν μπορεί να κάνει αυτή τη διερεύνηση ο δήμος; Πόσο θα κοστίσει 
στους δημότες αυτή η εντολή διερεύνησης; Είναι ή δεν είναι ασαφής αυτή η εντολή, 
προκαταρτική μελέτη όταν δεν ξεκαθαρίζεται από πλευράς διοίκησης του δήμου αν θα αφορά 
μόνο τον Δ.Βέροιας ή και τους άλλους όμορους δήμους; 

Πρόεδρος: κ.Μελιόπουλε αυτό που λέει είναι πολύ απλό, δεν προχωράμε σε συζήτηση 
περαιτέρω, απλά δόθηκαν κάποια στοιχεία. Αν θα υπάρχει συνέχεια θα έρθει στο Δ.Σ. και εκεί θα 
υπάρξουν αυτές οι ερωτήσεις και αυτές οι παρεμβάσεις. 

Μελιόπουλος: Είναι σημαντικό το ζήτημα και εσείς το ιεραρχείτε ως σημαντικό έστω και 
σε αυτό το στάδιο το αρχικό και καλά κάνετε που μας ενημερώνετε, παρόλο που δεν είχατε την 
υποχρέωση να περάσει από το Δ.Σ. Παρ’ όλα αυτά παραμένουν κάποιες ερωτήσεις.  

Στους στόχους και στους σκοπούς που εσείς βάζετε, η διοίκηση του δήμου, λέει ότι η 
διοίκηση του δήμου θα λαμβάνει εντολές από τον Φίλιππο Γιαννούλη που είναι μέλος της 
εταιρείας φαντάζομαι. Αυτό δεν το αντιλαμβάνομαι, το λέει στην πρώτη σελίδα στην προ 
τελευταία παράγραφο, ο δήμος θα υποδείξει στην εταιρεία ποιος θα παίρνει ποιος θα δίνει τις 
εντολές; Και αν θέλετε μέσα από αυτό και ελπίζω στην πορεία να απορριφτεί από το όλο 
σκεπτικό του δήμου.  

Λέει σε ένα σημείο, τεχνολογία επεξεργασίας, τι δηλαδή θα διερευνήσει αυτή η εταιρεία, 
γενική μελέτη με θέμα την ανακύκλωση και ανάκτηση ενέργειας; Δεν αποκλείεται η καύση. 
Παρακάτω, διερεύνηση παραλαβών συνεργασίας με ιδιώτες. Στο σκεπτικό του δήμου δεν 
αποκλείεται η όποια ιδιωτικοποίηση και αυτού του τομέα. Τι έχετε στο σκεπτικό σας όσον αφορά 
το τρία και το εφτά; 

Δήμαρχος: Το σκεπτικό είναι όσο το δυνατόν φθηνότερη διαχείριση των απορριμμάτων 
τηρώντας την ευρωπαϊκή και ελληνική νομοθεσία.  

Όσον αφορά το κομμάτι που λέτε περί ιδιωτών, θα δείτε ότι μόνο με ΣΔΙΤ λειτουργούν 
αυτά, άρα υπάρχουν και ιδιώτες.  

Εμείς αν αύριο μεθαύριο πάμε τα απορρίμματα για διαχείριση στην Κοζάνη, αυτό είναι 
ένα ΣΔΙΤ. Άρα υπάρχει ούτως ή άλλως σύμπραξη δημόσιου και ιδιωτικού τομέα. Όπως και αυτό 
που θα κατασκευαστεί αύριο μεθαύριο στην ευρύτερη περιοχή της Θεσσαλονίκης θα είναι κάτι 
παρόμοιο.  

Εμείς θέλουμε να ψάξουμε τη φθηνότερη δυνατή λύση ακολουθώντας τη νομοθεσία. 
Πρόεδρος: Είπαμε το εξής ότι αυτή τη στιγμή σήμερα σε αυτή τη συνεδρίαση δεν υπάρχει 

καμία συζήτηση. Δόθηκαν κάποια στοιχεία μέσα σε αυτά τα πλαίσια και αν θα υπάρξει αποδοχή ή 
όχι θα ανοίξει μια κουβέντα την επόμενη φορά, μην αναλωνόμαστε…   

Μελιόπουλος:  Πρέπει να τοποθετηθούμε στο πολιτικό κομμάτι, όχι το τεχνοκρατικό, 
όπως το αντιμετωπίζετε. Στις ερωτήσεις στάθηκα στη σύμβαση όπως θέλετε πέστε το στη 
διερεύνηση, στην ανάθεση εντολής για διερεύνηση.  

Ως καθαρά τεχνοκρατικό ζήτημα να το δούμε δεν συμφωνούμε, είμαστε αρνητικοί ως 
Λαϊκή Συσπείρωση, αλλά δεν είναι μόνο τεχνοκρατικό ή μόνο των ειδικών, είναι ξεκάθαρα και 
κύρια πολιτικό.  

Είπε ο Δήμαρχος ότι με ΣΔΙΤ θα γίνει ότι θα γίνει, τέτοια είναι η πολιτική της Ε.Ε., τέτοια 
είναι της κυβέρνησης και των περιφερειών και είμαι της γνώμης ότι η δημοτική αρχή κι η 



πλειοψηφία των παρατάξεων συμφωνεί σε αυτό, στην ιδιωτικοποίηση με όποιο τρόπο μέχρι την 
πλήρη παράδοση.  

Σε αυτό το κομμάτι στεκόμαστε αντίθετοι και το ζητούμενο είναι ένα, ποιος θα κερδίσει 
και ποιος θα ζημιωθεί τελικά από τη διαχείριση των αποβλήτων.  

Η απάντηση για εμάς είναι ξεκάθαρη. Εις βάρος των δημοτών και δεν πρόκειται να είναι 
καθόλου φθηνότερο όσο προχωράει η ιδιωτικοποίηση τα όποια έργα, οι δημότες θα φορτώνονται 
με υπέρογκα δημοτικά τέλη και οι ιδιώτες επιχειρηματίες θα αποσκοπούν στις πλάτες τους. Σε 
αυτή την περίπτωση η όποια γνώμη η δική μας είναι αρνητική. Υπάρχει ακόμα και άλλος τρόπος 
ακόμα και σε αυτό το πλαίσιο να γίνει και όχι με τον τρόπο που το βάζει το θέμα η δημοτική 
αρχή.  

Πρόεδρος: Δεν προκύπτει κάτι τέτοιο κ.Μελιόπουλε 
Συμφωνείτε με την εισήγηση Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Μ.Σουμελίδης, Ν.Μπέκης. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την εισήγηση του Δημάρχου. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 
του Ν.3463/2006.  

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εκφράζει τη γνώμη του υπέρ της διενέργειας προκαταρκτικής μελέτης-προσέγγισης για 

την οργάνωση και διαχείριση στερεών μικτών αστικών αποβλήτων του Δήμου Βέροιας 
μεμονωμένα, ή και σε συνδυασμό με τους Δήμους Νάουσας και Αλεξάνδρειας. 

Β) Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Βέροιας Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη για την υπογραφή της 
σχετικής εντολής και τις περαιτέρω ενέργειες. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  794 / 2017 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Τ. Χατζηαθανασίου   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Παπαδόπουλος  Σ. Κωτσιαντής  
Α. Σιδηρόπουλος  Ε. Εμμανουηλίδης  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Βοργιαζίδου  
Θ. Κορωνάς  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Ι. Καραγιάννης  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης     
Α. Μαρκούλης     
Σ. Στουγιάννος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  7-12-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Γ. Μελιόπουλος 
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 


